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Beste Allen,

Toch maar even mijn overwegingen:

Moet hier perse één besluit over komen? Het hangt m.i. af van je lokale situatie, test, machinerie, aantallen, prevalentie etc. om tot

een goede risico inventarisatie te komen.

Volgens mij hebben we die vrijheid ook binnen ISO (PRI).

Persoonlijk zou ik in een LAF kast werken. Dit doen we bij vrijwel alle materialen. Vooral de tegenargumenten tellen dus zwaarder

voor mij.

ook JERE iin overweging w.b. de werkzaamheid van de lysishuffer zou ik meenemen in de risico beoordeling.
lk zal meteen ook eerlijk zijn: wij gebruiken geen externe lysis. Daar hebben we intern inderdaad ook een PRI van gedaan.

Verder heb ik makkelijk praten , want wij hebben nog nooit meer dan 100 testen per dag hoeven weg te werken....

Hartelijke groet ERED
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